
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante,                                                  
konaného dňa 16.01. 2014 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
Ospravedlnený: Mgr. Marsall  
                            Mgr. Orbánová 
 
Program:  1. Schválenie návrhu plánu práce  Komisie školstva za I. polrok 2014 
                  2.  Prerokovanie Výzvy č.3 pre školstvo 

 3.Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov školách a školských                    
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
4.Informatívna správa o rekonštrukčných prácach a odstránených havarijných       
stavoch za rok 2013. 

       5.Rôzne 
 
 
Program: Otvorenie 
PaedDr. Černý -privítal všetkých prítomných, program bol jednomyseľne schválený 
všetkými členmi komisie. 
 
1. Schválenie návrhu plánu práce Komisie školstva za I. polrok 2014 
Materiál k bodu č.1 bol zaslaný všetkým členom komisie 
 
PaedDr. Černý- podotkol, že radikálne zmeny v pláne práce na I. polrok sa neplánujú. 
 
Komisia školstva schvaľuje plán práce pre I. polrok 2014 v predloženom rozsahu. 
 
2.Prerokovanie Výzvyč.3 pre školstvo 
Materiál k bodu č.2 bol zaslaný všetkým členom komisie 
 
PaedDr. Černý -oboznámil všetkých o uzávierke žiadostí  Výzvy č.3 pre školstvo v termíne  
do 14.02.2014. 
Mgr. Horváth- podotkla, že po zverejnení na webe, je vhodné upozorniť riaditeľov škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta, že Výzva č.3 je už zverejnená. 
 
Komisia školstva jednomyseľne schválila náležitosti a termíny uzávierky na prijímanie 
žiadostí  Výzvy č.3 bez pripomienky . 
 
 
3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
Materiál k bodu č.3. bol zaslaný všetkým členom komisie 
 
1. PaedDr. Černý-oboznámil všetkých členov komisie o žiadosti na odstránenie havarijného 
stavu v MŠ- Óvoda, Sever. Pani riaditeľka Šemetková predložila dve cenové ponuky, na  
nutné výmeny podlahy, maľovanie sume 4.484, 90 €. 
Mgr. Biró- podotkol, že treba spraviť určité opatrenia, aby sa takáto situácia nestala, je to 
kalamitný stav. 



Mgr. Benkovics - poznamenal, že ak sú dovolenky , prázdniny dlhšie, mali by sa prestriedať 
pracovníci, ktorí sú na to poverení, a prekontrolovať školy ,či niečo neprasklo, aj jeden deň v 
takýchto prípadoch, môže zachrániť  pred takýmito haváriami. 
p. Michalíková -treba spraviť opatrenia, ktoré by práve k takémuto vážnemu stavu  
predchádzali. 
Po vyúčtovaní treba spraviť zúčtovanie rozdielu havárie. 
 
 
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre MŚ Óvoda -Sever  na obnovenie pavilónu A prízemie, poschodie, výmenu PVC 
podlahy pre obe triedy z finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 
4.484,90 €. 
 
Komisia školstva žiada návrh opatrení týkajúcich sa všetkých zariadení, aby v prípade 
dovoleniek mali zabezpečenú kontrolu zo strany štatutárneho zástupcu. 
Komisia školstva to žiada na najbližšom zasadnutí komisie školstva. 
 
2.PaedDr. Černý – predseda komisie  predložil žiadosť  riaditeľky zo ZŠ SNP  o poskytnutie  
finančných prostriedkov z havarijného fondu mesta na odstránenie havarijného stavu – 
prasknutie kanalizačného potrubia. K žiadosti bola priložená aj cenová ponuka. 

 
 
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre ZŠ-SNP na  opravu potrubia z finančných prostriedkov určených na havarijný stav 
vo výške 320,00 € 
 
4.Informatívna správa o rekonštrukčných prácach a odstránených  havarijných stavoch  
za rok 2013 
Materiál k bodu č.4. bol zaslaný všetkým členom komisie. 
 
PaedDr .Černý- oboznámil prítomných členov o informatívnej správe o rekonštrukčných 
prácach a odstránených havarijných stavoch. 
 
Komisia školstva MsZ  berie na vedomie informatívnu správu o rekonštrukčných 
prácach a odstránených havarijných stavoch. 
 
5.  Rôzne 
 
p. Michalíková -sa informovala o ďalšom postupe pri riešení šikanovania na ZŠ-SNP 
Mgr. Barcziová -informovala, že v triede, kde bolo zistené šikanovanie sa monitorujú žiaci, 
majú triednické hodiny, každý týždeň chodia pani psychologičky z CPPPa P, ktoré stmelujú 
kolektív žiakov a hľadajú adekvátne riešenia. 
Prípad bol postúpený na Štátnu školskú inšpekciu v  Trnave. 
 
Komisia školstva si žiada na najbližšom zasadnutí správu o vzniknutej situácii -šikanovanie,  
 
ako postupuje od 12.12.2013, kedy bolo mimoriadne zasadnutie KŠ  . 
 
Komisia školstva jednohlasne schválila návrh   k ďalším krokom riešenia šikanovania 
na ZŠ SNP. 



 
 
PaedDr. Černý sa všetkým prítomným poďakoval, ďalšie zasadnutie Komisie školstva  bude 
dňa 06. februára 2014(štvrtok). 
 
 
 
 
 
 
 
 PaedDr. Peter Černý v.r. 
    predseda komisie 
 
V Galante 16.01.2014                                                                      
zapisovateľka: Mgr. Katarína Barcziová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


